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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Költségvetési hiány vagy adminisztráció növelés a KKV-k érdekében? ”

címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országgyűlés 2010 . június 21-22-i ülésén tárgyalja a kis- és középvállalkozásokról ,

fejlődésük támogatásáról szóló 2004 . évi XXXIV . törvény módosításáról szóló T/415 .

számú törvényjavaslatot .

A törvényjavaslat – egyebek mellett – rögzíti, hogy a kis és középvállalkozásokka l

szemben kiszabott bírságok a bírságot kiszabó hatóság működési és egyéb költségeir e

nem használhatók fel, a szakhatósági ellen őrzést végző szervezetek első esetben bírság

kiszabása helyett figyelmeztetést alkalmaznak .

A törvényjavaslat – célja szerint – összhangban áll a kormány programjával, íg y

feltehetően a kormány támogatja a törvényjavaslat elfogadását .

A törvényjavaslat elfogadásának hatásaival kapcsolatban ugyanakkor kérdések

merülnek fel, amelyek megválaszolása – véleményem szerint – az Ön által vezetet t

minisztérium hatáskörébe tartozik .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949. évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgyűlésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézzük Önhöz :



1. Milyen nyilvántartási rendszer kiépítését, bevezetését tervezi a kormány a

törvényjavaslat rendelkezéseinek végrehajtása érdekében ?

2. Mekkora adminisztrációs, illetve beruházási költséggel jár, valamint menny i

időbe telik ennek a nyilvántartási rendszernek a kiépítése? Honnan kíván err e

forrást biztosítani a kormány?

3. Ha nem tervezi ennek a nyilvántartási rendszernek a kiépítését, mekkor a

költségvetési bevételkieséssel számol a kormány abból ered ően, hogy a

szakhatóságok nem tudják jogszabályban el ő írt kötelezettségeiket teljesíteni a

hiányos információáramlás miatt ?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2010 . június 21 .

Gö

országgyűlési képviselő

MSZP

Dr. Józsa István
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